
36.II.1 - X sesja Rady Miejskiej, 29 kwietnia 2015 

Interpelujący radny: Zbigniew Wojciechowicz 

Radny zabrał głos w sprawie komercjalizacji – prywatyzacji Szpitala. Powiedział, że wygląda na to, że jest 

to „skok na kasę”. Przypomniał o ubiegłorocznych protestach pod hasłem: „Najpierw prywatne parkingi, 

potem prywatne szpitale”, które dziś można odwrócić: „Najpierw płatne szpitale, potem płatne parkingi. 

Odnosząc się do odpowiedzi na zadane Prezydentowi pytanie, jakie koszty poniosło Miasto Słupsk na 

dokończenie budowy Szpitala, zapytał, czy w chwili jego komercjalizacji jest szansa odzyskania tych 

pieniędzy - Miasto ma olbrzymie długi, więc może czas, żeby prywatni właściciele oddali Miastu pieniądze, 

jeżeli będą jacyś prywatni właściciele. 

Radny zapytał, co mówić ludziom, którzy dawali cegiełki na budowę szpitala, a teraz dowiedzą się, że tak 

naprawdę ktoś przejął te cegiełki za darmo. 

Ponadto zapytał, czy to absurdalne funkcjonowanie SOR-ów, generowanie kosztów, nie było przemyślaną 

grą w kierunku przyszłościowego przejmowania szpitali poprzez komercjalizację i prywatyzację.  
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/539.html



